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Hi IEEE

pe vzel IEEEZM=n ik hebben met PG en I&Z gesproken voer de deprioritering van PGO. We zijn samen tot een voorstel

gekomen zoals uiteengezet in onderstaande concept mail aan het RIVM. PG en I&Z hebben aangegeven een dergelijke mail te

willen versturen, afgesproken is om deze mail met instemming van MT te versturen, alternatief is om het MT bij elkaar te zetten

om de prioritering van de werkzaamheden bij het RIVM iov de verschillende directies te bespreken.

In het kort:
- Er lopen drie trajecten bij het RIVM vanuit PDC-19, PG en I&Z.

1. vanuit CIMS voor vaccinatiebewijzen;
2. vanuit CIMS (fase 1, COVID-19) en Praeventis (fase 2, RVP) naar PGO’s;
3. vanuit CIMS en Praeventis naar het cliéntenportaal.

- Vanwege capaciteitsproblemen bij het RIVM ligt de prioriteit bij traject van PDC-19 voor vaccinatiebewijzen.
Na interne afstemming binnen het RIVM is besloten om een nieuw plan van aanpak op te stellen voor het tweede traject
(het ontsluiten naar PGO’s).
Vanwege vermeende raakvlakken in de trajecten vragen we het RIVM om in het plan van aanpak van traject 2 alvast

goed de verbanden met de andere trajecten op te nemen. Daar waar kansen zijn om werkzaamheden te combineren of

om onderdelen te hergebruiken willen we dat graag stimuleren.

Daarbij vragen wij het RIVM ook om zoveel mogelijk rekening te houden met de oorspronkelijke planning van de

verschillende trajecten (2 en 3) zoals ook in Kamerbrieven (Verder met Vaccineren) is gecommuniceerd.

Zodra RIVM het plan van aanpak voor PGO oplevert zullen PG en I&Z dit met ons delen. Daarnaast adviseren wij hen om dit te

gebruiken om dete informeren over de twee trajecten en de mogelijke samenhang, hier heeft de EBom gevraagd tijdens
het overleg over de vaccinatiebewijzen.

I&Z stelt voor om de mail vanuit de medewerkers te versturen, PG wil graag opschalen en de mail door hun directeurs laten

sturen omdat de planning zoals gecommuniceerd in de Kamerbrieven waarschijnlijk niet meer haalbaar zal zijn.

Beslispunt: Ben je akkoord met de inhoud van deze mail en ga je akkoord met het verzenden?

Ons advies: is om in te stemmen met het versturen van deze mail, bij voorkeur op medewerkers niveau maar zonder bezwaar

indien voor opschaling wordt gekozen, de prioriteit van PDC-19 staat duidelijk genoteerd.
Toelichting: Het kan van toegevoegde waarde zijn om de raakvlakken en mogelijke overlap tussen de verschillende trajecten te

benutten en daarom al aan de voorkant te verkennen en op te nemen in het nieuwe plan van aanpak. Daar waar kansen zijn om

werkzaamheden te combineren of om onderdelen te hergebruiken willen we dat graag stimuleren. Dat gezegd hebbende hebben

AEE EEE=n ik onze twijfels bij de eventuele overlap van deze trajecten en zien niet direct hoe het PGO traject van

toegevoegde waarde zal zijn voor het vaccinatiebewijzen traject. Uiteraard zijn wij niet de experts en is het daarom zinvol om dit

toch te laten verkennen. Daarnaast verwachten wij dat omgekeerd het vaccinatiebewijzen traject misschien wel nuttig kan zijn
voor het PGO traject, in dat opzicht is het sowieso een nuttige exercitie. De conclusie kan dus worden dat het samenvoegen van

de trajecten geen zin heeft voor de vaccinatiebewijzen, dit zal dan ook op deze manier met de BE gecommuniceerd moeten

worden.

Als je akkoord bent dan kan ik aan I&Z en PG doorgeven dat de mail uit kan. Lukt het om vandaag te reageren?

@ 5.1.26 | en vul mij vooral aan als ik iets gemist heb!

Groet,

CRETE)JEE eominvws.nl>
Verzonden: maandag 15 maart 2021 10:12

SFEEEERTFY) <BEe minvws.ni>
512e5512e 51 3) bn 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: FW: concept mail RIVM, graag reactie

vot [ERIE ENED
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N.a.v. ons gesprek vorige week donderdag hebben we onderstaande concept mail opgesteld om naar het RIVM te sturen. Met

vooral de oproep om in het PvA voor het traject ‘ontsluiten naar PGO’s” alvast goed te kijken naar raakvlakken met de andere

twee trajecten. Willen jullie nog even meelezen of er nog onjuistheden in staan over CIMS/vaccinatiebewijzen? En als jullie nog

andere aanvullingen hebben horen we het ook graag.

Dank!

Groet,

minvws.nl>

maandag 15 maart 2021 09:47

Onderwerp: RE: concept mail RIVM, graag reactie

size|
Hieronder alvast mijn reactie. Ik spreek vanmiddag nog even met onze coérdinator, over het wel/niet verzenden door

IEEEZEN 1k neig naar wel, omdat de planning zoals we die gedeeld hebben aan de Kamer wrs niet haalbaar meer is. Die heb ik

overigens in de tekst toegevoegd.

Ik kom erop terug tijdens ans PO aan het eind van de dag.

Kijkt PDC-19 ook mee met deze mail? Lijkt me wel goed!

Groetjes, |EES

Van: ERFCRESEIEEIEARIEN-R B-Y ) JBEMeninvws.nl>
Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 11:48

Aan: 512e5512) 512 JEN eminvws.ni>
Onderwerp: concept mail RIVM, graag reactie

Hoi [ERED

Jij bent vandaag vrij

der
ik. Zou je maandagochtend naar deze concept mail willen kijken en aanvullen? Mijn plan is om deze te

versturen naa amens ons beide met in CC Ei Ey Maar graag even meedenken of je
het wil opschalen en oymail wil laten verzenden door EEEo Maar » EA at we dit prima zelf kunnen doen.

este IEEE <n EXE)

Graag willen we jullie het volgende meegeven voor het plan van aanpzak (PvA) dat jullie op dit moment aan het opstellen zijn
voor het ontsluiten van vaccinatiegegevens naar PGQO’s.

Vanuit de VWS directies PDC-19, PG en I&8Z zien we dat er inzet wordt gevraagd op 3 trajecten omtrent het ontsluiten van

vaccinatiegegevens:
1. vanuit CIMS voor vaccinatiebewijzen;
2. vanuit CIMS (fase 1, COVID-19) en Praeventis (fase 2, RVP) naar PGO’s;
3. vanuit CIMS en Praeventis naar het cliéntenportaal.

Vanuit VWS zien wij de urgentie voor traject 1, het ontsluiten van COVID-19 vaccinatiegegevens naar vaccinatiebewijzen, maar

willen we ook graag de continuiteit van traject 2 en 3 borgen. In contact met PDC-19 is besproken om de focus van het RIVM -

vanwege een capaciteitsprobleem aldaar — op het eerste traject te richten. Er is afgesproken om over enkele weken de

resultaten voor het ontsluiten van vaccinatiebewijzen (traject 1) op te leveren. Verder is na interne afstemming binnen het RIVM

besloten om een nieuw plan van aanpak op te stellen voor het tweede traject (het ontsluiten naar PGO’s). We zien echter ook de

raakvlakken en mogelijke overlap tussen de verschillende trajecten. Omdat we voor traject 2 terug naar de tekentafel gaan,

willen we jullie vragen om in het plan van aanpak van dit traject alvast goed de verbanden met de andere trajecten op te

nemen. Daar waar kansen zijn om werkzaamheden te combineren of om onderdelen te hergebruiken willen we dat graag

stimuleren.

Daarbij vragen wij jullie ook om zoveel mogelijk rekening te houden met de oorspronkelijke planning van de verschillende

trajecten: op 28 januari jl. is er in de Kamerbrief 'Verder met Vaccineren’ gedeeld dat fase 1 van trzject 2 in het voorjaar zou

worden afgerond, fase 2 volgt aan het eind van het jaar. Met de betrokkenen - 0.a. met het RIVM - is zelfs een strakkere

planning afgesproken: fase 1 zou eind april afgerond zijn. Eenzelfde planning is medegedeeld aan de Kamer voor traject 3.

Als het plan van aanpak voor traject 2 af is, zullen wij de planning en mijlpalen delen binnen VWS zodat we ook intern goed op
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de hoogte zijn van elkaars trajecten.

Hopelijk kunnen we op deze manier waar mogelijk de krachten bundelen om uiteindelijk tot de gewenste resultaten te komen.

Super als het lukt om maandag te reageren.
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